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Timotej Jud, študent Evropske pravne fakultete 

Erasmus+ prakso sem opravljal pri instituciji: Veleposlaništvo Republike Slovenije v Pragi 

Z glavnim mestom Češke republike sem imel osebne povezave vzpostavljene že prej, ko sem pred leti 

tam našel krajšo delovno priložnost. Ker sem nekaj prijateljskih stikov obdržal mi je to zelo pomagalo 

odločitvi za opravljanje prakse in pri iskanju namestitve. 

Po prijavi na študijsko prakso sem z delodajalci opravil video razgovor. Tam so me povprašali, kaj od 

prakse pričakujem in kakšno delo pričakujem, da bom opravljal. Po prihodu na veleposlaništvo sem na 

informativnem sestanku od dodeljene mentorice izvedel vse potrebno in bil takoj vključen v delovni 

proces. Menim, da sem imel veliko srečo, ker sem prišel na veleposlaništvo v obdobju, ko je 

veleposlaništvo (so)organiziralo ogromno število dogodkov. Tako sem imel priložnost sodelovati pri 

pripravi in izvedbi Slovenskih dni v Brnu, to je bil sklop dogodkov, ki so ga je veleposlaništvo organiziralo 

skupaj s Konzulatom RS v Brnu, Masarykovo univerzo v Brnu, Centrom za slovenščino kot drugi in tuji 

jezik ter drugimi; Svetovnega dneva čebel, ki je potekal v sodelovanju z UNICEF-om; Odprtja razstave 

slovenskega fotografa Boruta Peterlina, ki so se ga udeležili predsednica Državnega Zbora RS Urška 

Klakočar Zupančič in podpredsednica Poslanske zbornice Parlamenta Češke republike Vera Kovařová 

ter drugi visoki gostje. 

Delovne zadolžitve sem dobival sproti na tedenskih kolegijih, kjer sem tudi poročal o opravljenem delu. 

Udeleževal sem se tudi manjših dogodkov v organizaciji veleposlaništva, kot so bili različni sprejemi 

npr. članov Rotary Cluba iz Ljubljane in Prage, študentov Karlove univerze v Pragi, vključenih v projekt 

Diplomacija v praksi, članov Društva VTIS, to so v tujini izobraženi Slovenci, sprejema otrok, ki 

obiskujejo tečaj slovenščine in še mnogih drugih.  

Naloge sem prejemal od vseh zaposlenih na veleposlaništvu. Sestavljal sem tedenska poročila o 

aktualnih političnih dogodkih v državi gostiteljici. Moje delovne naloge so se nanašale tudi na 

konzularni oddelek, kjer sem državljanom RS pomagal pri najrazličnejših prošnjah. Največkrat so se te 

prošnje nanašale na uradno dokumentacijo v jeziku države gostiteljice glede sklenitve zakonske zveze, 

rojstev otrok, izdaje uradnih dokumentov in podobno.  

Kot dodatek sem bil prisoten tudi na sestanku ekonomskih svetovalcev na Ministrstvu za finance, kjer 

so nam sporočili svoja stališča glede nove evropske zakonodaje. Pripravil sem tudi krajšo predstavitev 

o češkem gospodarstvu za ekonomsko svetovalko in se ob tem ogromno naučil tudi o gospodarski 

diplomaciji, ki postaja vedno pomembnejša.  

Vsi zaposleni na veleposlaništvu so se izjemno potrudili, da sem spoznal čim več vidikov diplomatskega 

in konzularnega dela. Izkušnja študijske prakse na Veleposlaništvu je bila neprecenljiva in sem za to 

priložnost izjemno hvaležen.  
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